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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Nagy István agrárminiszter úrhoz:

,,Ön helyesnek tartja-e, hogy olyan földek után is kapnak agrárvállalkozók EU-s támogatást,
mely parlagfűvel szennyezett?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Idén a parlagfű szezon korábban kezdődött, ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

Ön helyesnek tartja-e, hogy olyan földek után is kapnak agrárvállalkozók EU-s támogatást,
mely parlagfűvel szennyezett?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. július 30.

~ JJ~
Dr. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő


